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Idrotten får mindre pengar trots ökad verksamhet 
 
De senaste åren har en utökning av sociala satsningar som finansieras inom föreningsstödet 
tillkommit, till exempel spontanfotboll. Idrottsförvaltningen får allt fler förfrågningar från 
stadsdelsförvaltningar för den typen av verksamhet. 
 
Då majoriteten inte har avsatt särskilda resurser för dessa sociala satsningar innebär det nu att 
stödet för idrottsverksamhet behöver minska, trots att denna ökar volymmässigt. Vi anser att 
idrottens kärnverksamhet måste ha en egen finansiering. Övriga insatser som ligger utanför 
idrottens egentliga uppdrag ska finansieras med egna definierade medel.  
 
Det är inte rimligt att idrottsföreningarna i Stockholm får mindre pengar för att bedriva sin 
viktiga, långsiktiga verksamhet för att de ställer upp och stöttar staden med sociala insatser. 
 
För att få insikt i hur mycket och till vilka insatser stadsdelarna ansöker om medel ifrån 
idrottsförvaltningen ber vi om en redovisning i från de senaste 3 årens ansökningar av medel 
för sociala insatser och vilka dessa har varit. 


